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Coronacrisis  -  Activiteiten rijscholen

De rijscholen hebben lang stilgelegen wegens corona. Sinds kort mogen ze hun 
activiteiten weer opstarten. Dat is een goede zaak: jongeren die een rijbewijs willen 
behalen moeten dat zo veel mogelijk kunnen doen. Dat is belangrijk voor de mobiliteit 
van die groep, hun kansen op de arbeidsmarkt en dergelijke meer.

1. Hoeveel rijbewijzen zijn uitgereikt aan bestuurders in 2020? Kan de minister de 
vergelijking maken met de voorbije 5 jaren?

2. Hoeveel bedraagt de economische schade die rijscholen hebben geleden? Hoeveel 
lesuren zijn in het water gevallen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 562 van 15 januari 2021
van STEPHANIE D’HOSE

1. Mijn federale collega is bevoegd voor de uitreiking van de rijbewijzen. Ik beschik dan 
ook niet over cijfers hierover.

2. In de eerste en de tweede sluiting samen zijn naar schatting een miljoen uren rijles 
niet kunnen doorgaan. 

De federatie van de erkende rijscholen, Federdrive, schat het verlies voor de sector 
op 18,75 miljoen euro (dit zijn voorlopige cijfers bij de afsluiting van de balans- en 
resultatenrekening 2020).


